

Referat møde i Dansk Sociologforening d. 13/11

Til stede: Kirsten, Carla, Hanna, Morten, Dirk, Andreas, Barbara, Nicole, Sidsel, Morten og Majsja

Referent: Carla

Ordstyrer: Hanna

1. Arrangementer

- Oplæg med Emil og Olivia Kommer til at ligge før generalforsamlingen
- Til næste møde tænker folk over arrangementer, så vi kan få planlagt næste års arrangementer

2. Generalforsamling 2025 og Sociologinyt

- Carla går i gang med Sociologinyt og skriver reminder til folk der skal bidrage
- Bestyrelsesberetning. Der er ikke en forperson og derfor laves der en bestyrelsesberetning, som Hanna laver et udkast til.
- Carla laver doodle, så vi kan finde dato til generalforsamling
- Fremover kunne det give god mening at have et fælles drev (det laver Carla) og et årshjul.
 - o I samme fællesdrev lægger Morten regnskaber op
 - o Der er ikke valgt en person til at udarbejde årshjul. Kommer på til næste møde.

3. Besked fra tidsskriftet

- Vi ønsker at genforhandle med DJØF, så det ikke bliver lige så dyrt at samarbejde med DJØF. Eller også finde en anden måde at udgive tidsskriftet på.
 - o På næste møde nedsætter vi en arbejdsgruppe, som kan finde et alternativ til DJØF
- Foreningen er enige i at det er fint at det er både på dansk og engelsk
- Foreningen er enige i at der kan arbejdes videre med open acces
- Hvornår skal kontrakten med DJØF genforhandles? Hvad er planen med kontrakten når den udløber?
 - o Cara spørger redaktion hvad de ville synes med et andet submissionsystem

4. Evt.

- Ingenting på evt.

Beslutningspunkter til næste møde:

- Arrangementer næste semester

- Årshjul
- Opklaring ift. tidsskriftet
 - o Nedsættelse af arbejdsgruppe